
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s styrelse den 16/1 1950 
på Stadion:

Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordf. Öppnade sammanträdet och hälsade välkommen till det nya 
årets första sammanträde.

§ 2. Protokoll från sammanträdet den 19/12 -49 upplästes och godkändes 
i befintligt skick.

§ 3. Skattmästaren förde på tal den internationella ishockeyturneringen 
tillsammans med Nottingham Panthers, vilken givit ett gott ekonomiskt 
resultat. Diskussion vidtog om inte 10 % på nettot skulle redovisas 
till huvudkassan. Fotbollssektionens skattmästare, som var närvarande 
vid sammanträdet, ställde sig tveksam på denna punkt och hänvisade 
till sektionens stora utgiftskonto för ishockeyns del. Styrelsens 
uppfattning fastslogs vara den att 10 % skulle redovisas i stadge
enlig ordning.

§ Skidsektionens  anhållan att få anmäla en trupp till Vintersportveckan 
i Garmisch godkändes med följande deltagare: B. Jäderholm, S. Pettersson, 
D. Netzell och V. Hellman samt som ledare: H. Hedjersson och A. Kemmlert

§ 5. Påtalades Sverker Bensons åtgöranden i samband med anmälningarna till 
nämnda vintersportvecka och beslöts att tillställa honom en allvarlig 
erinran om att han inte har rätt att framträda i föreningens namn 
eller teckna föreningens namn. Samtidigt skulle Bengt Carlqvist genom 
skidsektionens styrelses försorg ges en reprimand.

§ 6. Redogjorde ordf. för under vilka omständigheter och i vilken form 
överste H. Lagerloef i New York kontaktats av en utanför DIF:s styrelse 
stående medlem, vilket skett i för föreningen vällovlig avsikt men 
under dessvärre mindre lycklig form. För att ställa saken till rätta 
beslöts att sända L. ett brev med beklagande av det passerade och med 
framhållande av att de synpunkter han delgivits inte voro föreningens 
styrelses.

§ 7. Meddelade sekr. att Idrottsplatskommittén pr telefon underrättat, att 
DIF:s ansökan om bidrag till kostnaderna för skyddsimpregnering av 
skidbacken i Hammarby bifallits så att kr. 1.000:- beviljats.

§ 8. Brottningssektionens anhållan om tillstånd för en turnering till 
Italien i april godkändes och beslöts att resterande del av sektionens 
anslag (2.250 resp. 800 kr.) skulle få disponeras för ändamålet. 
Truppens storlek, 12 aktiva, och 3 ledare, godkändes.

§ 9. Beslöts att begära lån dels hos skidsektionen, vars närvarande styrel
seledamöter Kemmlert och Berg meddelade att 3.000 kr. kunde påräknas, 
dels hos boxningssektionen, som skulle kontaktas senare.

§ 10. Föredrogs styrelseprotokoll från fotbollssektionens sammanträden 
den 22/11, 6/12, 20/12, 4/1 och 10/1, vilka lades till handlingarna.

§ 11. Diskuterades klubbmärket och beslöts att förelägga årsmötet förslag 
om viss ransonering av märket gående ut på att varje medlem skulle få 
köpa endast ett märke. Därest han förlorade detta, måste han i 
skrivelse till styrelsen meddela omständigheterna i samband med för
lusten, varefter ett nytt märke kunde säljas till honom, men mer än 
två märken skulle ingen medlem kunna få ut.

§ 12. Fastställdes nästa sammanträde till den 23/1 kl. 18 på Stadion och 
avslutades dagens sammanträde.


